
                                    PROTOKÓŁ  Nr XXXII/2014

z XXXII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 13 marca 2014. w budynku administracyjnym
Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 9˚˚ do 12.05. 
                                Ad.1.  Otwarcia XXXII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Czesław Stępień.  Przywitał obecnych  na Sesji:  radnego  powiatu 
Roberta Gwoździa,  radnych Rady Gminy, sołtysów i gości zaproszonych.  
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest  
13-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Nieobecni na Sesji radni:  Adrian Babiarz, Jacek Żółtak .
Lista obecności – w załączeniu.
                               Ad.2. Przewodniczący Rady  poinformował, że Wójt Gminy złożył wniosek o 

poszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie przystąpienia do Świętokrzysko-Podkarpackiego 
Klastra Energetycznego. Poddał pod głosowanie propozycję włączenia uchwały pod numerem 
porządkowym 14a. Radni opowiedzieli się jednogłośnie za poszerzeniem porządku o wnioskowaną 
uchwałę.

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia:
1.Otwarcie XXXII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
 2.Przyjęcie porządku XXXII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
 3.Przyjęcie Protokołu z  XXXI Sesji Rady Gminy.
 4.Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXI Sesji Rady Gminy   
    Solec-Zdrój.
 5.Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 
 6.Interpelacje i zapytania radnych. 
 7. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Solec-Zdrój w 2014 roku”.
 8. Uchwała w sprawie  utworzenia odrębnych obwodów głosowania.
 9. Uchwała w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.
10. Uchwała w sprawie zmian y regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.
11. Uchwała w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
„Pomoc gminy w zakresie dożywiania „ na lata 2014 – 2020.
12. Uchwały w sprawie dodatkowej składki członkowskiej na rzecz Stowarzyszenia „G5” działającego 
jako Lokalna Grupa Działania.
13.Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015.
14. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Solec-Zdrój na 2014 rok.
14a/ Uchwała w sprawie przystąpienia do Świętokrzysko-Podkarpackiego Klastra   Energetycznego.
15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
16. Wolne wnioski i zapytania.
17. Zakończenie obrad.
Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag, jednogłośnie.                   
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do 
protokołu z  XXXI Sesji Rady Gminy. Protokół uznany został za przyjęty .      
                                Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania 
uchwał podjętych na XXXI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie - w załączeniu.
                                Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach 
wydanych  w okresie między Sesjami.
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 
Informacja – w załączeniu.



                               
                                Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali:
Radny  Jan Żubrowski:
- Zwrócił się do Wójta o poinformowanie zebranych  o podjętych działaniach  w zakresie oświetlenia 
ulicznego.
- W jakiej kondycji finansowej jest szpital w Busku-Zdroju?
-Jaki sprzęt i jakiej wartości otrzymał szpital od Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w ciągu 20 lat  
działania tej Orkiestry.
- Czy będzie likwidowana poczta w Solcu? Mówi się, że od 1 lipca br. będzie działał tu jednoosobowy 
punkt, natomiast placówka pocztowa będzie  w Nowym Korczynie i Pacanowie.
- Jaki jest stan prawny gruntu na którym stoi budynek poczty? Zwraca się z prośbą o skierowanie do 
jednostki nadrzędnej poczty wniosku o podanie informacji co do dalszych losów poczty w Solcu.
- Jak działa In Post na naszym terenie?
- Od 1 marca 2014 r. miała wejść w życie Karta dużej rodziny. Czy działa? 
- W związku z trwającym okresem rozliczeń podatkowych apeluje o przekazywanie 1% podatku na 
rzecz organizacji publicznych bądź fundacji.
- Jak przebiegał wypoczynek zimowy dzieci na terenie naszej gminy , ile dzieci skorzystało i jakie były 
formy tego wypoczynku?
- Na parkingu obok cmentarza był ustawiony sanitariat. W chwili obecnej nie ma go tam. Mieszkańcy 
proszą o ponowne ustawienie.
Radny Stanisław Żelazny:
- Podziękował za pomoc materialną  udzieloną rodzinie z Ludwinowa, której spłonęło mieszkanie.
- Ubiegać się o środki na wyasfaltowanie drogi Ludwinów – Wełnin.
- Kiedy będzie robiona droga do p. Skowrona i p. Koniecznej?
- Usunąć zakrzaczenia przy drodze na Sznury.
Radny Józef Zych:
- Nowy właściciel gruntów zakupionych w Zagajowie zniszczył drogę wożąc ciągnikami ścięte drzewa.
- Naprawić znak na zakręcie drogi z Zagajowa do Kolonii Zagajów.
- Zrobić drogę do p. Kopeć Renaty.
- Utwardzić drogę z Chinkowa do Rzegocina.
Radny Stanisław Doktór:
- Popiera wniosek o poprawę nawierzchni drogi Ludwinów - Wełnin. Czy jest gwarancja na tą drogę, 
ponieważ robią się na niej koleiny w których odstaje woda. Niech wykonawca ją poprawi.
- Dalej nie świeci żarówka na przeciwko Stawku.
- do powiatu: Droga przez Wełnin wymaga zrobienia chodników bądź ścieżek rowerowych.
- Doprowadzić do regulacji Strumienia, Rzoski.
- Wnioskować o remont drogi krajowej Kraków – Sandomierz.
Radny Jerzy Łukasiewicz:
- Mieszkanka Wełnina zgłosiła się do niego o pomoc w sprawie usunięcia kamienia z drogi. Radny 
powinien pomagać wszystkim mieszkańcom nie tylko ze swojego okręgu wyborczego.
- OSP w Zborowie otrzymało zezwolenie na ścięcie 5 wierzb i 3 akacji z pasa drogowego. Niestety p. 
Dalach nie pozwolił wyciąć drzew, ponieważ jak twierdzi inne były ustalenia z 
p. Jabłońskim .Te które  zostały już wycięte  uznał, że są jego .
- Co z drogą od p. Biskupka na Zwierzyniec?
- Środki pozostałe z oszczędności na drogach w zimie przeznaczyć na remont dróg.
- do powiatu: Droga Zborów – Żuków była obiecana do zrobienia po scaleniu i nie ma jej do tej pory. 
Radny Jan Powroźnik:
- Młodzież niszczy znaki drogowe na drodze Strażnik – Żuków. Zwiększyć nadzór  i uświadamiać.
- Mieszkańcy za mało spraw załatwiają na poczcie, wszystkie opłaty robią w banku.
Radny Paweł Fortuna:
- Popiera budowę drogi Ludwinów – Wełnin.
- Jest już podkład drogi Włosnowice – Błonie i Nowa Wieś. Przy wsparciu gminy można położyć asfalt.



- Na drodze Włosnowice – Solec są trzy duże dziury do zasypania.
Radny Czesław Zeliasz:
- Zrobić drogę Magierów – Piestrzec.
- Drogi po kanalizacji poprawiane przez p. Machnika są zniszczone.
Radny Jerzy Kopeć:
- W ubiegłym roku z basenów w Solcu skorzystało 140 tys. osób. Wpływy z tego tytułu były więc 
wysokie. Czy dzieci ze szkół korzystają z basenu za darmo?
Radny Józef Nowak:
- Popękana droga do p. Zembali wymaga remontu.
- Zniszczona jest również droga od sołtysa do sklepu.
- Oświetlenie na Pułankach przy p. Mortas.
- do powiatu: Pobocza przy drodze Szczworyż – Sułkowice są wyższe niż nawierzchnia drogi. 
Należałoby je zniżyć do tej samej wysokości.
Radny Włodzimierz Grabda:
- W pierwszej kolejności budować te drogi, które prowadzą do zamieszkałych posesji.
- Struga w  Piasku Małym  na odcinku od końca wsi do p. Magdziarzów,  zalewa łąki oraz drogę do 
gospodarstw.
- Na wyższych szczeblach poruszyć problem niskiej ceny skupu żywca .
Radny Kazimierz Pałys:
- do powiatu: Zebrać piasek  znajdujący się przy chodnikach po zimie, ponieważ spływa do studzienek 
kanalizacyjnych.
- Zrobić drogę do p. Biskupka od strony Zwierzyńca.
- Odbudować drogi do lasów, zniszczone wywozem ściętych drzew.
Radny Jerzy Łukasiewicz:
- Gmina wszystko robi dla p. Kalety. Co on w zamian daje dla Gminy?
- Droga do p. Biskupka jest potrzebna.
- Niskie ceny żywca to sprawa rządów PSL-u.

              Ad.7. Przewodniczący  Czesław Stępień  poinformował , że radni otrzymali  projekty 
uchwał  do zapoznania się. Odbyły się również  posiedzenia komisji stałych Rady  Gminy , podczas 
których mieli możliwość zgłaszania swoich uwag, poprawek i wydać stosowną opinię. Wszystkie 
przedłożone projekty  otrzymały pozytywną opinię komisji.
       Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy  Solec-Zdrój w 
2014 roku”.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag pod jej adresem.
Poddana pod głosowanie  została przyjęta następującą ilością głosów:
Za przyjęciem – 13 radnych,
Przeciw – 0 radnych,
Wstrzymało się – 0 radny.
Uchwała Nr XXXII/177/2014 w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec-Zdrój w 2014 roku” – w załączeniu.
                       Ad.8. Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych 
obwodów głosowania i poddał  ją pod głosowanie . Uchwała została przyjęta następującą ilością 
głosów:
za przyjęciem – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów.
Uchwała Nr  XXXII/178/2014 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania – w załączeniu.

Ad.9. Nie budziła żadnych zastrzeżeń uchwała  w sprawie określenia trybu i kryteriów 
oceny  wniosków o realizację zadania publicznego. 
Odczytana i poddana pod głosowanie została przyjęta 13-oma głosami „za”, 0 – przeciw, 0 – 
wstrzymujących się.
Uchwała Nr XXXII/179/2014 w sprawie  określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o
realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej    – w załączeniu.



                       Ad.10.  Przewodniczący Czesław Stępień odczytał uchwałę w sprawie zmiany regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag ani zastrzeżeń . 
Poddana pod głosowanie otrzymała następującą ilość głosów:
Za przyjęciem – 12 radnych,
Przeciw – 0 radnych, 
 Wstrzymało się – 1 radny.
Uchwała Nr XXXII/180/2013 w sprawie zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków – w załączeniu.
                       Ad.11. Następnie Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie ustanowienia 
wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania”  
na lata  2014 – 2020. 
Poddana pod głosowanie uchwała  otrzymała następującą ilość głosów:
Za przyjęciem – 13,
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XXXII/181/2013 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014 0 2020  – w załączeniu.
                     Ad.12. Bez zastrzeżeń radni przyjęli uchwałę w sprawie dodatkowej składki na rzecz 
Stowarzyszenia „G5”. Odczytana i poddana pod głosowanie została przyjęta 
13-oma głosami „za”, 0 głosów – przeciw, 0 głosów – wstrzymało się.
Uchwała nr XXXII/182/2014 w sprawie dodatkowej składki członkowskiej na rzecz Stowarzyszenia 
„G5” działającego jako Lokalna Grupa Działania – w załączeniu.
                      Ad. 13. Bez uwag podjęta została  uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na 2015 rok. 
Odczytana i poddana pod głosowanie otrzymała następującą ilość głosów:
Za przyjęciem – 13,
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XXXII/183/2014 w sprawie funduszu sołeckiego na 2015 rok -  w załączeniu.
                       Ad.14. Skarbnik Zofia Kopeć przedstawiła dodatkowe zmiany w budżecie, których 
konieczność wprowadzenia powstała już po odbyciu komisji.  Dotyczyły one dofinansowania klas „0” i 
punktu przedszkolnego. Radni nie zgłosili zastrzeżeń pod ich adresem. Odczytana i poddana pod 
głosowanie uchwała została przyjęta głosami radnych:
- za – 13,
- przeciw – 0,
- wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XXXII/184/2014 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Solec-Zdrój na 2014 rok – 
w załączeniu.
                   Ad.14a/ Wprowadzoną do porządku obrad uchwałę w sprawie przystąpienia gminy Solec-
zdrój do Świętokrzysko-Podkarpackiego Klastra Energetycznego omówił Wójt Gminy Adam Pałys. 
Wyjaśnił, że Klaster zajmuje się doradztwem, koordynacją projektów, opracowywaniem lokalnych 
analiz i ekspertyz energetycznych czy meteorologicznych. Gmina w ramach jednorazowej składki 
może mieć za darmo potrzebne opracowania.
Przewodniczący Czesław Stępień odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie.
Uchwała została przyjęta następującą ilością głosów:
 Za przyjęciem – 13,
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XXXII/185/2014 w sprawie przystąpienia do Świętokrzysko-Podkarpackiego Klastra 
Energetycznego – w załączeniu.
                      Ad.12.  Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili:



Radny powiatu Robert Gwóźdź:
- „Sierżant” na zakręcie drogi w Zagajowie będzie dzisiaj naprawiony.
- W dniu dzisiejszym z dróg na terenie gminy Solec-Zdrój zbierany jest piasek.
- Dopóki nie zakończy się budowa hotelu w Solcu, nie będzie robiona droga przez Wełnin.
- Powiat zakupi ciągnik z wieloczynnościowym sprzętem i wówczas będą robione pobocza na drodze 
Szczaworyż – Zborów. 
- Nie ma wpływu na remont drogi krajowej Kraków – Sandomierz.
- Pod koniec marca ma odbyć się przetarg na drogę Zborów – Żuków.
- W Pacanowie odbyło się spotkanie z dyrekcją ŚZMiUW w sprawie regulacji cieków. Okazało się, że 
opracowane projekty zdezaktualizowały się, trzeba teraz następne środki finansowe wydać na 
opracowanie nowych. Była również  propozycja wywiezienia bobrów do  parku chronionego w 
Białowieży. Spotkanie niestety nie doprowadziło do rozwiązania problemu .
Pan Kazimierz Pałys zapytał, czy w DPS w Zborowie będzie punkt rehabilitacyjny?
Pan Robert Gwóźdź  wyjaśnił, że ze środków unijnych będzie utworzony kompleks rehabilitacyjny w 
ramach istniejącego budynku.
Następnie Radny powiatu Robert Gwóźdź zabrał głos na temat funkcji powiatu jaką pełni obecnie, a 
jakie były zamierzenia przy jego tworzeniu. Dodał, że obecnie powiat jest zadłużony kredytami, które 
zaciągał na środki własne niezbędne do realizacji  inwestycji ze środków unijnych. Teraz nie ma 
środków finansowych na nowe inwestycje. Szpital w Busku  podlega pod powiat, działa na podstawie 
kontraktu z NFZ. Polityka obecnej dyrekcji szpitala jest niezrozumiała. Otwierane są nowe oddziały, 
które z powodu braku specjalistów są później zamykane. Lekarze żądają zbyt wysokich wynagrodzeń. 
Uważa, że powiat powinien być jednostką administracyjną a nie inwestycyjną. Na dzień dzisiejszy 
powiat posiada środki na budowę dróg w Busku i Gnojnie. Nie przewiduje  innych inwestycji, chyba, 
że znajdą się dodatkowe środki.
Pan Jan Żubrowski: Szpital w Busku powstał między innymi ze składek mieszkańców.
Wójt Gminy Adam Pałys:
- Nie podjął jeszcze decyzji w sprawie wymiany dotychczasowego oświetlenia na ledowe . Cały czas 
rozważa, czy będzie to opłacalne. Przy ul. Krakowskiej założone będzie 13 lamp ledowych, aby w 
praktyce wypróbować ich efektywność. Obecnie działające lampy nie nadają się do remontu, jedynie 
do wymiany ze względu na duże zużycie.
- Wystąpi do dyrekcji szpitala z pytaniem o jego kondycję finansową oraz o podanie ilości i rodzaju 
sprzętu otrzymanego od Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.
- Nic nie wie na temat likwidacji placówki pocztowej w Solcu oraz sprzedaży budynku. Grunt pod 
budynkiem jest własnością poczty. Wystąpi z zapytaniem o losy poczty do jej  dyrekcji.
- Nie ma zastrzeżeń do  sposobu i terminu doręczania przesyłek przez In Post.
- Z wypoczynku zimowego na obozie w Karpaczu  skorzystało 6 dzieci . Wyjazd był dofinansowany 
przez Stowarzyszenie „Razem Dzieciom”. Dzieci korzystały też z zajęć w GCK, szkole, świetlicach 
wiejskich.
- Sanitariat przy cmentarzu będzie ustawiony.
- Nie było gwarancji na drogę Ludwinów – Wełnin. Była robiona ze środków własnych gminy. Złożony 
na jej budowę wniosek został odrzucony. Przetarg na drogi został już ogłoszony. 21 marca br. nastąpi 
otwarcie ofert.
- W trakcie opracowania są zestawienia wydatków i inwestycji wykonanych w poszczególnych 
miejscowościach.
- Dołoży wszelkich starań, aby wszystkie drogi wymagające remontu były zrobione.
- Zakrzaczenia przy drogach będą usunięte we własnym zakresie.
- Sprawa wycinki i wywozu drzew w Zagajowie będzie wyjaśniona.
- Jeżeli tylko pojawią się możliwości pozyskania środków na budowę dróg, to będą składane wnioski . 
Dotyczyć będą zarówno dróg dojazdowych jak i drogi Chinków-Rzegocin.
- Jest 110 tys. zł na budowę wspólnie z powiatem drogi wraz z ciągiem pieszo-rowerowym od  
basenów do krzyżówki w Wełninie. Jest nadzieja, że ten ciąg będzie robiony.



- Po spotkaniu w Pacanowie na temat regulacji cieków w dalszym ciągu nie wiadomo czy w tym 
kierunku coś będzie robione.
- Kierownik Referatu  Grzegorz Jabłoński wyjaśnił, że rozmawiał z P. Dalachem w sprawie ustalenia 
granicy i   drzew przeznaczonych do wycięcia . W decyzji wskazane są drzewa, które trzeba usunąć.
- Pan Jerzy Łukasiewicz poinformował, że drzewa , które zostały  usunięte Pan Dalach zabrał na swoją 
posesję, twierdząc, że są jego własnością.
- Droga Zborów –Żuków będzie robiona. Jest ogłoszony przetarg na jej budowę.
- Będzie się starał, aby droga od p. Biskupka na Zwierzyniec była zrobiona. Jest nadzieja, że będzie 
robiona ze środków na usuwanie klęsk żywiołowych.
- Gmina pośredniczyła jedynie w przekazywaniu środków unijnych na budowę basenów mineralnych, 
w żaden sposób nie finansowała z własnych środków tej inwestycji.  
- Mieszkańcy dokonują wpłat pieniężnych w banku, ponieważ od niektórych płatności nie ma opłat.
- Wyrwy na drodze do Włosnowic są w dniu dzisiejszym naprawiane.
- Droga Magierów – Piestrzec w 2011 roku została zaliczona do dróg na które przyznawane są środki z 
tytułu usuwania skutków powodziowych. Do końca następnego roku powinna być zrobiona w 
kamieniu.
- Wstęp na baseny dla dzieci jest finansowany przez gminę.
- Odbędzie się objazd wszystkich dróg w gminie, ze zwróceniem szczególnej uwagi na drogi 
posiadające gwarancję.
- Będzie się starał, aby droga do p. Diabełka była zrobiona w tym roku.
- Nie ma wpływu na wysokość ceny skupu żywca.
- Piasek przy chodnikach jest usuwany przez powiat.
- W sprawie odnowienia drogi przez „hektary” do lasu wystąpi z wnioskiem do Lasów Państwowych. 
- Wystąpi z wnioskiem do ŚZMiUW o regulację Strugi w Piasku Małym.
                Ad.15. W wolnych wnioskach głos zabrali:
Pan Czesław Zeliasz:
- Zwrócił się do radnych, aby  na Sesji zachowywali się kulturalnie.
Pan Włodzimierz Grabda:
- Popiera przedmówcę, jeżeli chodzi o zachowanie uczestników Sesji.
- Pan Stanisław Sztuk wożąc piach z Piasku rozjechał drogę. Obiecał jej naprawę jednak nie dokończył  
remontu.
Wójt: Zwróci się o dokończenie prac.
Pani Krystyna Chmura:
- Czy będą usunięte kamienie znajdujące się przy drodze od p. Walaska do zabudowań.
Wójt: W tej sprawie prowadzone jest postępowanie administracyjne. Do prowadzenia sprawy 
Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Kielcach wyznaczy inny organ. Może to będzie gmina Nowy 
Korczyn.
Pani Krystyna Chmura:
- Radny i sołtys powinien się upominać o rozwiązanie tej sprawy.
Pan Stanisław Doktór:
- Droga do Brzostkowa.
- Ustawić znak drogowy prawidłowo na granicy Solca z Wełninem.
- Czy uzdrowisko dołożyło się do budowy drogi do przepompowni?
- Czy jest uregulowany stan własności drogi do p. Grabowskiego?
Wójt: Wystąpi do starostwa o przestawienie znaku.
- Sprawa własności gruntów nie jest jeszcze uregulowana.
Pan Wiesław Sowiński:
- Czym się wykazało „G5” na naszym terenie?
Wójt: Gmina ma opracowaną  dokumentację kapliczek i kościoła w Świniarach.
Pan Zdzisław Majczak:
- Droga na Strażnik.
Wójt: Droga na Strażnik będzie budowana. Ogłoszony został już przetarg na budowę dróg.



Pan Bogdan Pietrzyk:
- Droga od Zborowa do Kikowa nie ma poboczy, ludzie nie mają którędy chodzić , zdarzają się 
wypadki.
              W dalszej kolejności zabrał głos przedstawiciel Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego z Modliszewic informując zebranych o naborze wniosków o przyznanie pomocy 
gospodarstwom rolnym. Zaznaczył również, że będą dzielone jeszcze środki pozostałe po programie 
pomocowym PROW 2007 – 2013.
              Następnie przedstawiciele PCPR w Busku-Zdroju przedstawili nowy program pn. „NOWY 
ZAWÓD – NOWY START”, który będzie realizowany przez tę placówkę, apelując jednocześnie o 
zgłaszanie się osób chętnych do udziału w programie oraz o jego propagowanie wśród mieszkańców.
Pan Jerzy Łukasiewicz:
- Czy podczas transportu kamienia będą przeprowadzane wyrywkowe kontrole dotyczące  zgodności 
faktycznego ciężaru  kruszywa na samochodzie z dokumentacją posiadaną przez  kierowcę?
Z-ca Wójta Artur Cygan poinformował, że w tym roku nie będzie wożony rum. Kontrole wyrywkowe 
można przeprowadzić. Do dyspozycji są wagi u p. Mudryka i p. Kapusty.
Pan Cygan zwrócił się również do sołtysów o cotygodniowe przeprowadzanie przeglądów placów 
zabaw i wpisywanie do zeszytów wyników kontroli.
Pan Kazimierz Pałys:
- Jaku status ma droga na Janów? Rolnicy otrzymali propozycję wykupu części swoich gruntów pod 
drogę.
Pan Artur Cygan wyjaśnił, że droga Stopnica – Solec – Zielonki ma być drogą wojewódzką. Droga na 
Janów ma być obwodnicą Solca. 
Pracownik referatu Agnieszka Kopeć dodała, że stan ewidencyjny gruntów i stan faktyczny jest 
rozbieżny, stąd też wyszły do właścicieli propozycje wykupu   gruntów zajętych pod drogę.
                      Ad.16. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Czesław Stępień  
dokonał zamknięcia XXXII  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady

Danuta Grabda                                                                               Czesław Stępień 


	PROTOKÓŁ Nr XXXII/2014
	Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do
	Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania
	Radni nie zgłosili żadnych uwag.
	Sprawozdanie - w załączeniu.
	Ad.5. Następnie Wójt przedstawił informację o zarządzeniach
	Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.
	Informacja – w załączeniu.
	
	Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali:

